
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1732 Polisen i Gävleborg

Sveriges Radio P4 Gävleborg har med hjälp av Novus ställt frågan till länets 
invånare om man tror att polisen kommer när man behöver akut hjälp. 
Resultatet är nedslående. Det är endast 65 procent som tror att polisen kommer 
när man behöver hjälp. Det är alltså 35 procent som inte tror att polisen 
kommer vid ett akut larm. Såväl privatpersoner som företagare måste veta att 
samhället klarar av en av sina huvuduppgifter – att skydda sina medborgare 
från brottslighet och att brott klaras upp om man utsätts för desamma. Den 
lägsta nivån på trygghet är naturligtvis att man tror att polisen kommer när man 
larmar, och ännu viktigare är självklart att brotten klaras upp om man utsätts för 
dem. Här larmar många om att uppklaringsgraden är mycket låg för 
vardagsbrottslighet som cykelstölder, villainbrott och dieselstölder.

Min fråga till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson med anledning av 
detta är följande:

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att öka uppklaringsgraden vid 
vardagsbrottslighet?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch
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Besvaras senast
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